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Text připomínky:  
Občané se dotazují, proč po poslední seči začátkem měsíce září TS neodvezly ze hřbitova 
posečenou trávu, jak tomu bývalo. Chuchvalce suché trávy roznáší vítr po hřbitově a hrobech. 
 
Odpověď 
Seč travnatých ploch na hřbitově ve Skalici byla dle sdělení TS a.s. provedena stejně jako jiné seče 
v minulosti. Odbor ŽPaZ požádal TS a.s. o zlepšení kvality sečí a následného odvozu posečené travní hmoty  
z travnatých ploch v areálu hřbitova ve Skalici. 
Zpracoval: Ing. Dalibor Korbáš, referent zeleně 
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